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Pro každou složitou matici existuje šroub se speciálním

závitem. Tato „lidová moudrost“ platí i pro trh se

zbraněmi. Jakmile se na něm objeví další

superpropracovaná novinka, zbytek účastníků závodu ve

zbrojení okamžitě vyvine buď něco, co ho překoná, nebo

něco, co ho může zničit.

Pamatujete si, kolik hluku bylo po objevení se amerických letadel F-

35? Jednou z nejvážnějších hrozeb pro ně se tedy staly ruské systémy

potlačení letadel. Před čím varoval vysoce kvalifikovaný specialista

americké armády Chris Osborne v článku pro The National Interest.

Bylo to ještě v roce 2017.
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A bez ohledu na to, kolik dalších zbraní, senzorů a jiných zařízení je

připojeno k vojenským letadlům, ruské protiletadlové raketové

systémy, které mají schopnost měnit provozní frekvence a mají

vysokou manévrovatelnost, je dokáží odhalit a zničit. Moderní

systémy protivzdušné obrany navíc detekují letadla na vzdálenost

několika stovek kilometrů a všestranné radary dokáží odhalit i

„stealth letadla“.

A nejen pozemní komplexy jsou toho schopny. Ruská stíhačka Su-35

obdržela sledovací a lokalizační systém OLS-35, speciálně navržený

pro vyhledávání stealth stíhaček. Vyhledává a detekuje vzdušné cíle v

přední a zadní hemisféře, v automatickém režimu zachycuje a

doprovází manévrující vzdušné cíle a také je rozpoznává a měří

vzdálenost k nim.

Takže bez ohledu na to, do jaké míry jsou vývojáři F-35 chytřejší,

jejich vysokorychlostní a super manévrovatelné ptáky se na obloze

nebudou cítit pohodlně. A proti nim se postaví nejen ruské ozbrojené

síly (nebo Číňané, kteří mají svůj zajímavý a efektivní vývoj), ale

každá země, která nakoupila potřebné zbraně nebo technologie.

Trh se zbraněmi je takový: kdo platí, objednává hudbu. A přestože se

to někteří snaží regulovat uvalením embarga na dodávky zbraní a

technologií do některých států, je to totéž, jako kdybyste zablokovali

kolejnice kamionem.

Vojenský expert Viktor Litovkin si je jist, že ať se vojensko-

průmyslový komplex kolektivního Západu snaží jakkoli, jeho vývoji

má Rusko čím oponovat. 

 
"Přátelé - partneři" profitovali v 90. letech z ruského vývoje. Potom

designérské kanceláře, některé z chudoby, některé z nevole, že si

nedokázaly uvědomit, čemu dali polovinu života, prodali Západu

množství věcí, které se nevyplatily prodávat. Ale naše systémy

protivzdušné obrany si stále poradí.”
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„Například proti tankům máme Kornet, Fagot a jiné řízené

protitankové raketové systémy, jejichž střely pronikají krunýřem

jakéhokoli cizího tanku. Máme granátomety s dvojčinnými HEAT

náboji, které nejprve proniknou aktivním a pasivním krunýřem a pak

krunýřem samotného tanku.”

„Můžeme také bojovat s nepřátelským vybavením pomocí leteckých

útoků nebo pomocí raket Iskander, které mohou zasáhnout věž nebo

podvozek. Nemluvě o protitankových dělech typu Rapira, 100mm.”

„Pokud jde o flotilu máme jednu letadlovou loď, Admirál Kuzněcov

(nyní v opravě – pozn. red.). Ale pro tuto letadlovou loď zatím

nemáme vzdušná letadla včasného varování a navádění, zatímco

americké letadlové lodě je mají. Američané však nemají systém

protivzdušné obrany a náš „admirál Kuzněcov“ ho má. Americké

letadlové lodě jsou povinny doprovázet ostatní lodě, údernou

skupinou letadlových lodí. Jsou to křižníky, torpédoborce, korvety.

Ty mají všechny systémy potřebné k ochraně letadlové lodi, která ve

skutečnosti nese letadla různých typů.”

„Pro boj s letadlovými loděmi na ponorkách Projektu 949 Granit

máme rakety P-700 s umělou inteligencí. Když odpálíte jednu raketu,

přidají se k ní všechny ostatní rakety. Letí ve směru úderné skupiny

letadlových lodí a rozdělují si mezi sebou cíle ve vzduchu. Například

tři rakety jdou na letadlovou loď, jedna nebo dvě další na křižník atp.

Tímto způsobem zničí všechny lodě. Nikdy jsme takové útoky proti

nepříteli nepodnikli, ale máme příležitost.”

"Máme i nejnovější zirkony, které jsou také navrženy tak, aby si

poradily se skupinami nosičů a jednotlivými loděmi, dokonce dokáží

zasáhnout i pobřežní cíle."

„Aby se sklady nezasypávaly, vedou se války: velké i malé. Spojené

státy a Západ přinutily Rusko spustit speciální operaci na Ukrajině.

Ale zároveň v jiných částech světa probíhají ozbrojené konflikty. A

všude tam potřebujete zbraně. Není náhoda, že každý prezident USA
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se mění tak, že začíná novou válku. Jediný, kdo to neudělal, je

Donald Trump . Držitel „ceny míru“ Obama za dvě prezidentská

období se zapojil do čtyř vojenských kampaní! V Afghánistánu

Američané utratili různé zbraně v hodnotě 20 miliard dolarů. A

nikdo za to nic nedostal. Nemyslíš si, že se to stalo náhodou, že?”

Na Ukrajinu byly právě dodány zbraně v hodnotě 17 miliard dolarů.

Ruská armáda to tam mele. Nyní tedy Američané a Evropané

naříkají, že nemají dostatek zbraní, potřebují vyrábět víc, víc a víc.

Stát přiděluje peníze do vojensko-průmyslového komplexu,

vojensko-průmyslový komplex vyrábí zbraně, které se pak dodávají

na další horké místo. V přírodě existuje koloběh zbraní.”

„Musíme se podívat ale iz druhé strany: čím silnější je zbraň, tím je

vážnější odstrašující prostředek. Máme rakety Vojevoda (ještě

sovětské - pozn. Red.), Na Západě se jim říká "Satan". Jedna taková

raketa váží 210 tun. Má 10 hlavic s výtěžností 750 kiloton, každá. A

teď jich máme desítky. Existují také nové rakety, které děsí státy. Jen

díky tomu, že máme takové supersilné zbraně, Spojené státy na nás

stále neútočí, raději s námi bojují rukama někoho jiného.” Dodal

Litovkin na závěr.

Zpracoval: Peter Nagy

ZDROJ

Upozornění: Tento článek je výlučně názorem jeho autora. Články,

příspěvky a komentáře pod příspěvky se nemusí shodovat s postoji

redakce cz24.news. Medicínské a lékařské texty, názory a studie v

žádném případě nemají nahradit konzultace a vyšetření lékaři ve

zdravotnickém zařízení nebo jinými odborníky.
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